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        Protokół Nr  XXXIII/2009  
                                        z sesji Rady Gminy  Klembów 

odbytej  29 kwietnia 2009 roku w sali Urzędu Gminy w Klembowie 
 
Obrady rozpoczęto o godz.1610, a zakończono o godz. 1915. 
W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100% obecności radnych. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie  XXXIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy.     
2. Przedstawienie porządku obrad XXXIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy.        
3. Przyjęcie protokółu z XXXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Przyjęcie porządku obrad XXXIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
5. Sprawozdanie z działalności  Wójta Gminy za okres między sesjami .   
6. Sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Kultury w Klembowie za rok 2008. 
7. Sprawozdanie z działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w Klembowie za rok 2008. 
8. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Klembowie za rok 2008. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z   
      tytułu wykonania budŜetu za rok 2008.    
10. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje radnych. 

      11. Sprawy róŜne i wolne wnioski..   
      12   . Zamknięcie obrad  XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy.    
 
  
 
Ad.1.2. 
 
 Otwarcia  XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Pan Krzysztof Skołorzyński  
Przewodniczący Rady Gminy , a następnie powitał  przybyłych na sesję radnych i 
zaproszonych gości.  
Przewodniczący Rady Gminy poprosił aby rozszerzyć pkt. 9 rozpatrzenia sprawozdania 
Wójta Gminy Klembów z wykonania budŜetu na 2008 rok oraz  projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium.  
 Następnie  stwierdził, Ŝe zgodnie z listą obecności na sali znajduje się 14 radnych co stanowi 
kworum  niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.            
W dalszej części wystąpienia przedstawił proponowany porządek obrad . 
 
Ad.3. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
kolejnego punktu przyjęcie  protokółu z XXXII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Protokół był do wglądu radni mieli moŜliwość zapoznania się z treścią protokółu .  
Radna p. Jadwiga Szewczyk wniosła poprawkę  do pkt.11 protokółu .  
Rada głosowała nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniego  Planu Inwestycyjnego były 
robione pewne poprawki między innymi dotyczące rozwoju Woli Rasztowskiej i radna 
chciała Ŝeby to wszystko się znalazło . 



Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił  Z-cę  Wójta Gminy p. Andrzeja Diakonowa  
o odczytanie projektu uchwały juŜ    z wprowadzoną autopoprawką , nic nie mówiąc o jaką 
autopoprawke chodzi .Natomiast radna poprosiła Ŝeby autopoprawkę omówić chociaŜby w 
skrócie  i powiedzieć czego ona dotyczy. 
Z-ca Wójta Gminy p. Andrzej Diakonow  odpowiedział, Ŝe autopoprawka polegała na 
odczytaniu nowej treści uchwały autopoprawka polegała na wykreśleniu w § 2 wyrazów „to 
znaczy moŜe być „ a został wpisany wyraz „będzie”.    
Po przedstawieniu uwag do protokółu  Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie 
do głosowania nad protokółem. 
                                                                      
                                                          Za  -    14 
                   Przeciw  -    0 

  Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty .  
 
 Ad.4. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
kolejnego punktu  przyjęcie porządku obrad XXXIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Radny p.Tadeusz Wojda złoŜył wniosek i poprosił o rozszerzenie porządku obrad o punkt 
dotyczący w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa we wsi Pieńki. Radny otrzymał informację 
, Ŝe obecny  sołtys złoŜył rezygnację  z pełnienia tej funkcji.  
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przegłosowanie  wprowadzenia dodatkowego punktu 
wyborów sołtysa we wsi Pieńki. 
 
     Za     -  12 
       Przeciw     -   1 
   Wstrzymało się       -   1 
W wyniku przeprowadzonego głosowania dodatkowy punkt został wprowadzony do porządku 
obrad. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o przegłosowanie porządku obrad juŜ 
z wprowadzonym  zmianami. 
     Za    -   14 
       Przeciw    -     0 
    Wstrzymało się     -     0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty.  
 
Ad.5. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy   p.Krzysztof Skołorzyński  -  poprosił o przystąpienie do 
realizacji pkt. 5  przedstawienie sprawozdania z działalności  Wójta Gminy za okres między 
sesjami. 
 Wystąpienie Wójta odnośnie sprawozdania dotyczyło rozszerzenia tegoŜ sprawozdania i 
udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania  przez radnych. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 
 
 
 
 
 



Ad.6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński -   poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego punktu  sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka Kultury w 
Klembowie za rok 2008. 
 
Przewodniczący Rady Gminy o zabranie głosu  w tym temacie poprosił p.  Barbarę Osytek  . 
Wystąpienie p.  Barbary Osytek   odnośnie sprawozdania dotyczyło rozszerzenia 
sprawozdania i udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 
 
 Ad. 7. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  p. Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia sprawozdanie z działalność Gminnej Biblioteki Publicznej w Klembowie za rok 
2008. 
Wystąpienie p.  Barbary Osytek  Dyr. Gminnej Biblioteki Publicznej  odnośnie sprawozdania 
dotyczyło rozszerzenia sprawozdania i udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 
 
Ad.8. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  p. Krzysztof Skołorzyński   poprosił o przystąpienie do 
omówienia   sprawozdania z realizacji zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Klembowie za rok 2008. 
 
Jako pierwsza zabrała głos p. Tamara Barańska Kier. Gminnego Ośrodka Pomocy  
Społecznej. 
Wystąpienie p. Tamary Barańskiej Kier. GOPS odnośnie sprawozdania dotyczyło 
rozszerzenia sprawozdania i udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania. 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu)      
 
Na obrady sesji Rady Gminy o godz. 1645 przybył radny p. Piotr Jędrasik. 
  
Ad. 9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego punktu  rozpatrzenie sprawozdania Wójta Gminy Klembów z wykonania 
budŜetu za rok 2008 oraz  projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy z  tytułu wykonania budŜetu za rok 2008.    
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy p. Kazimierza 
Rakowskiego i przedstawienie sprawozdania za rok 2008. 
Wójt Gminy przedstawił plan wykonanych dochodów jak i plan wykonanych wydatków za 
2008 r przedstawił równieŜ wykonanie zadań inwestycyjnych w 2008roku , które nie były 
duŜe dlatego, Ŝe czekaliśmy na środki Unijne , które niestety nie otrzymaliśmy.  
(sprawozdanie za 2008 rok stanowi załącznik do protokółu) 
 Przewodniczący Rady Gminy  podziękował Wójtowi Gminy p. Kazimierzowi Rakowskiemu 
za przedstawienie szczegółowego sprawozdania . Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie 
czy radni mają jakieś pytania. 



Jako pierwsza zadała pytanie radna p. Jadwiga Szewczyk, która poprosiła aby p. Wójt 
odniósł się do kwestii wysokości umorzeń podatków  w roku 2008 to w nawiązaniu do 
podatków, które obowiązują na terenie gminy Klembów. Radna chciała aby p. Wójt 
 podał te kwoty tak jak występują w sprawozdaniu i wyjaśnił i do osób fizycznych i do osób  
prawnych .Radna uwaŜa, Ŝe nie było zasadne  umorzenie dla przedsiębiorcy z terenu naszej 
gminy kwoty 4.5 tyś.zł  i w tym przypadku prosiła o wyjaśnienie od p. Wójta. 
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski odpowiadając na pytanie p. radnej  i jeśli chodzi o 
podatek od osób fizycznych , które prowadzą działalność gospodarczą   między innymi p. 
Syrówki  w tym przypadku  umorzenie w/w kwoty było spowodowane między innymi tym , 
Ŝe przez dłuŜszy okres czasu był zamknięty most  w Starym Kraszewie  gdzie objazd po 
dzieci był znacznie większy kierowca pokonywał więcej kilometrów byłby to jeden z   
powodów druga rzecz to Ŝe kaŜdy przedsiębiorca który ma straty  ma prawo  napisać pismo z 
uzasadnieniem,   przedstawić faktury oczywiście  do pewnej granicy i moŜe  ubiegać się o 
umorzenie. Wszystkie umorzenia były przedstawione na tablicy ogłoszeń . 
Natomiast jeśli chodzi o umorzenia od osób fizycznych  nie prowadzących działalności to 
powody  umorzenia są róŜne. 
Po wysłuchaniu wypowiedzi p. Wójta Gminy Przewodniczący Rady Gminy w następnej 
kolejności poprosił Wójta Gminy p. Kazimierza Rakowskiego  o zapoznanie Radę Gminy z 
uchwałą Nr 122/0/2009 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 
z dnia 14 kwietnia 2009 roku w sprawie wydania opinii  o przedłoŜonym przez Wójta Gminy 
Klembów sprawozdaniu z wykonania budŜetu Gminy za 2008 rok. . 
(uchwała stanowi załącznik do protokółu) 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radę Gminy o tym, Ŝe w dniu  
30 marca 2009roku  Komisja Rewizyjna złoŜyła wniosek w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Klembów za rok 2008. 
 Przewodniczący Rady Gminy zapoznał Radę z treścią tego wniosku. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 123/0/2009 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 kwietnia 2009roku w 
sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 
Klembów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2008r. 
(uchwała stanowi załącznik do protokółu) 
 Po zapoznaniu się z w/w uchwałami Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały 
w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budŜetu  gminy na 
rok 2008 uwag do projektu uchwały nie było więc Przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
przystąpienie do głosowania. 
 
     Za     -  14 
       Przeciw     -    1 
      Wstrzymało się    -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski w kilku słowach  podziękował za udzielenie 
absolutorium za rok 2008  przede wszystkim za zrozumienie i wyrozumiałość. 
 
Ad.10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy p. Krzysztof Skołorzyński  – poprosił o przystąpienie do 
realizacji kolejnego  zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia 
wyborów sołtysa we wsi Pieńki w gminie Klembów punkt ten został wprowadzony do 
porządku obrad na wniosek radnego p. Tadeusza Wojdy. 



Przewodniczący Rady Gminy zapoznał Radę Gminy z treścią projektu uchwały a następnie 
poprosił o przystąpienie do głosowania. 
   

          Za      -   12 
         Przeciw   -     0 
        Wstrzymało się  -     0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania   uchwała została przyjęta. 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował , Ŝe w głosowaniu nie brało udziału trzech 
radnych poniewaŜ się zwolnili . 
       
  
Ad.11. 
 
Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje. 
  
 Radna p. Jadwiga Szewczyk poruszyła sprawę  opracowania Planu Rozwoju Lokalnego 
Wsi dla tych miejscowości które jeszcze tego planu nie mają  prosząc o zabezpieczenie 
środków finansowych z nadwyŜki budŜetowej na opracowanie Planu Rozwoju Miejscowości. 
Te miejscowości które tego planu nie mają nie mogą zawnioskować o dotację z Unii 
Europejskiej o którą naleŜało by wystąpić w czerwcu.  
Wójt Gminy  odpowiedział, Ŝe na odnowę Wsi jest tylko do 500 tyś. zł. dotacji. 
Wójt Gminy  równieŜ powiedział, Ŝe gmina moŜe złoŜyć tylko jeden wniosek na odnowę  wsi 
(na jedną wieś). 
Radna p. Jadwiga Szewczyk  przytoczyła , Ŝe juŜ jedne środki finansowe z Unii 
Europejskiej na Ośrodek Zdrowia zostały przeoczone. 
Wójt odpowiedział , Ŝe nikt takich środków nie dostał.     
Radna p. Hanna Stańczyk odniosła się do wypowiedzi swojej poprzedniczki wyjaśniając, Ŝe 
jeŜeli stworzyła się grupa inicjatywna w Ostrówku dot. Odnowy Wsi to  Plan Rozwoju 
Lokalnego był napisany za darmo przeze mnie i przez kol. Dorotę Marcinkowską.  
W dalszym ciągu wypowiedzi p. radna Jadwiga Szewczyk  powróciła do tematu z sesji 
16.04.2009r. pytaniem czy zostały przeprowadzone dalsze prace z komunalizacją działki  
nr 46 na podstawie Ustawy o Gospodarowaniu Nieruchomościami Rolnymi Skarbu Państwa 
druga sprawa dotyczy na jakim etapie jest opracowany projekt oraz wykonanie zatok 
autobusowych dla Woli Rasztowskiej i Roszczepu i trzecia sprawa dotyczy rozbiórki klubu w 
Woli Rasztowskiej p. Wójt Gminy był zobligowany , Ŝe do końca marca br. klub ma być 
rozebrany jakie problemy stanęły na przeszkodzie  rozbiórki.  
Odpowiedzi Wójta Gminy na interpelacje: 
 Przekazanie  środków finansowych na Plan Rozwoju Wsi –będzie decyzja Rady odnośnie 
przekazania tych środków, działka nr 46  do 10 maja sprawa  będzie  jasna, plan zatok w Woli 
Rasztowskiej umowa zawarta jest do końca czerwca , sprawa  rozbiórki klubu koszty się 
zwiększą ze względu na utylizację  
Eternitu Wójt odpowiedział   jeśli będzie sesja Rady 18 maja nad podziałem nadwyŜki 
wówczas  19 maja będzie moŜna podpisać umowę i do 25 maja powinni zrobić. 
 
Ad.12. 
Sprawy róŜne wolne wnioski. 
  
Przewodniczący Rady Gminy  poruszył kwestię pisma Komisji Rewizyjnej skierowanego 
do Przewodniczącego Rady Gminy.  
(pismo stanowi załącznik do protokółu) 



Przewodniczący Rady Gminy  udzielił pisemnej odpowiedzi na w/w pismo. 
(pismo stanowi załącznik do protokółu) 
Przewodniczący Rady Gminy zapoznał Radnych z pismem , Ŝe 24 maja jest organizowana 
pielgrzymka Samorządowców na Jasną Górę do Częstochowy. 
Wójt Gminy zaprosił wszystkich obecnych na sesji Rady Gminy na Festyn , który odbędzie 
się 3 maja 2009r. 
Radna p. Jadwiga Szewczyk zapytała czy Ośrodek Zdrowia jest oddany do uŜytku, Wójt 
odpowiedział , Ŝe w maju chcemy otworzyć oficjalnie . Druga sprawa dotyczy ul. Osiedlowej  
jest tam bardzo niebezpiecznie jest ona  nieprzejezdna bardzo prosimy o interwencję p. Wójta 
w tej sprawie. Radna poinformowała, Ŝe chodnik wkoło osiedla wykonuje województwo  i 
ostatnia sprawa  to , Ŝe strona internetowa jest uboga  jest bardzo mało informacji jest po 
prostu kiepska. 
Radna p. Dorota Marcinkowska poruszyła sprawę odbioru pojemników na śmieci czy 
moŜna by było odbierać  te pojemniki dwa razy w tygodniu. 
Wójt natomiast zaproponował dostawienie pojemników. 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował aby na najbliŜszej sesji Rady Gminy znalazł 
się odrębny punkt dot. śmieci. 
 
 
 
 
Ad.13. 
Zamknięcia obrad XXXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał   Przewodniczący Rady 
Gminy p. Krzysztof Skołorzyński dziękując Wysokiej Radzie  za udział w sesji a wszystkim 
pozostałym Państwu za obecność i uwagę. 
 
      Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
Protokółowała: 
Jadwiga Sajnóg 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
    
 
 
 
 
 
  
   
 
 
 
   
        
 
 
 
 
   
 
 
  


